
Jeg er ikke imod HPV vaccinering, selv om min datter formodentligt har fået bivirkninger efter 

HPV vaccinen,  

  

MEN.....MEN.....MEN..... 

  

Hvorfor blev vi ikke ordentligt orienteret dengang hun skulle vaccineres, så vi kunne have truffet et 

valg ud fra et oplyst grundlag. 

  

Hvorfor vidste vores læge ikke, at der måske var nogle ting vi skulle have været opmærksom på.  

  

Hvorfor hjælper Kræftens Bekæmpelse og andre organisationer der anbefaler HPV-vaccineringerne, 

ikke med at støtte Liselott Blixt og andre, der arbejder for at hjælpe de piger der indtil nu er skadede 

og også fremover vil blive skadet, istedet for at kritisere. 

  

Hvorfor skal vi kæmpe med at få erstatning efter vores datters vaccine skade. 

  

Hvorfor er Sundhedsstyrelsen ikke ansvarlig for at der er en handleplan, så vaccineskadede kan 

blive behandlet med respekt og kan få den erstatning de har krav på. 

  

Hvorfor er det så svært for de ansvarlige til at forstå, at selvom EMA har frikendt HPV vaccinen for 

to bivirkninger, er der stadigvæk mere end 30 bivirkninger, som er sammenfaldende for de over 

1500 piger, der er henvist til centrene i de 5 regionerne.    

  

Hvorfor skal vores piger gøres psykisk syge. 

  

HPV vaccineringer er som en computer !!! 

  

 Når det virker som det skal, hvad det heldigvis gør i de fleste tilfælde, er det rigtigt rigtigt godt, 

men når det ikke virker som det skal, er det svært at komme videre uden hjælp...... 

  

  

Hjælp med at støtte op om Liselott Blixt. 

  

  

Hilsen en fortvivlet mor, der snart ikke kan mere. 

Yvonne B. Madsen  
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